

Interim Senior Pastor 代理主任牧師：周華張牧師 Rev. Alan Chow

Assistant Chinese Pastor 中文助理牧師：王建東牧師 Pastor Jason Wang

Pastoral Assistant 牧師助理：吳靜美 Rebecca Wu

Administrator/Secretary 幹事：陳春玉 Jane Sheen

Youth Ministry Coordinators 青少年事工聯絡人：顏若燕 Luisa Gan

Children Ministry Coordinator 兒童事工聯絡人：王慧莉 Helen Wang

### 聚會時間表 Schedule of Service and Activities

#### 週日 (Sunday)

9:30AM	英文主日崇拜 中文主日學	English Worship (In-person & Online) Chinese Sunday School (In-person)
10:00AM	兒童詩歌合唱團	Children's Choir
11:00AM	中文主日崇拜	Chinese Worship (In-person & Online)
11:00AM	兒童主日學	Children's Sunday School (In-person)
11:15AM	青少年生活小組	Youth Life Groups (In-person)
1:00PM	馬可弟兄團契	Mark Men's Group (Second Sunday; In-person)
1:15PM	詩班練習	Choir practice

#### 週二 (Tuesday)

9:30AM	姊妹團契	Sister Fellowship (In-person)
--------	------	-------------------------------

#### 週三 (Wednesday)

7:30PM	禱告會	Prayer Meeting (In-person & Online)
7:00PM	職青組	Young Adult Group (In-person)

#### 週四 (每月第二週四 Second Thursday every month)

9:30AM	長青團契	Evergreen Fellowship (In-person)
--------	------	----------------------------------

#### 週五 (Friday)

7:15PM	兒童組	Awana (In-person)
7:30PM	青少年組	Youth Group; (In-person)
7:30PM	成人小組	Small Group (Online): Faithfulness Small Groups (In-person): Mark; Peace; English

#### 週六 (Saturday)

7-8:30 AM	弟兄團契	Men's Group
6:00PM	成人小組	Small Groups (In-person): Cantonese

英文崇拜講員 (English Worship Speaker) : Pastor Darren Lim

中文崇拜講員 (Chinese Worship Speaker) : 陳牧師 (Pastor Tan)

司會 (Moderator) : 郭柏堉弟兄 (Brother Paul Kuo)

敬拜組 (Worship Team) : 郭柏堉/陳子然/葉淑嬌; 司琴: 郭美娜

Call to Worship 宣召 以賽亞書 40: 28-29 Praise Team Leader 讚美組組長

Invocation 開會禱告 Praise Team Leader 讚美組組長

Praise Songs 讚美敬拜 敬拜主 Praise Team 讚美組

如鷹展翅上騰/我全然獻上/盡情的敬拜

Offertory Prayer 奉獻禱告 使徒行傳 20:35 郭柏堉弟兄

Scripture Reading 讀經 馬太福音 22:37-39 郭柏堉弟兄

Pastoral Prayer 牧師禱告 王建東牧師 (Pastor Jason Wang)

Message 信息 God's Purpose For Your Life (Matthew 6:10) Pastor Darren Lim

愛人 (馬太福音 22:37-39) 陳牧師 (Pastor Tan)

Responsive Song 回應詩歌 主祢是我力量

Mission Trip Sharing 短宣分享 鄒秀珍姊妹 (Sister Jane Liu)

厄瓜多爾 Ecuador Sister Dr. Luisa (顏若燕姊妹)

Pastoral Search Update 聘牧報告 薛曉東弟兄 (Brother Donny Xue)

Announcement 報告 王建東牧師 (Pastor Jason Wang)

Doxology 三一頌 眾立

Benediction 祝禱 陳牧師 (Pastor Tan)

Amen 阿們頌 眾立

### 家務事 Announcement

- 歡迎新來的朋友，一次歡迎永遠歡迎！請留步，到餐廳一起享用午餐。  
Welcome new friends! Please come to the fellowship hall and have lunch with us.
- 下週日(2/23) 中文崇拜之後 (12:15pm) 我們將提呈 2025 年新的預算，請大家預留時間參加。  
Next Sunday (2/23) we will present 2025 new budget after Chinese worship (12:15pm). Please join this meeting.
- 謝謝 PCAC 家人的奉獻，在財務上的支持。2024 年奉獻收據已以電子郵件送出，或郵寄給本人，如果近日內還沒收到，請聯絡辦公室。若發現錯誤，請儘早向辦公室查詢更正。  
2024 Offering/Contribution Receipts – Thanks for your offering. The offering receipts are being sent out by email or mail. If you have not got the receipt, please contact the church office. Also let us know if any correction is needed.

4. 小孩子下課後，除 117 和 118 之外的所有兒童事工教室都將關閉。除非已向辦公室預訂，否則其他教室不應開放。  
兒童下課後，請家長隨時看管好您的孩子。  
All children ministry classrooms except 117 and 118 will be closed after students are dismissed. Classrooms should not be open unless a reservation has been made with the office.  
Parents, please supervise your children at all times after children ministry has dismissed.
5. 宣教報告 Missions Update :  
為印尼 UUPG 未得之民宣教士夫婦 (Yosep&Rindang) 的女兒 (Genesis) 的貧血症的治療醫藥費補助，支票 payable to “PCAC”，memo 註明“UUPG medical”。  
Support for Genesis, UUPG missionary couple Yosep&Rindang’s daughter, anemia treatment. Please mark the offering check payable to “PCAC”，memo: “UUPG medical”.
6. 請樂意奉獻的弟兄姐妹可投入禮拜堂奉獻箱內或送/寄到教堂。也可網上奉獻。  
For your offering (check or cash), you may put into the offering boxes in the sanctuary, or bring/mail checks to church, or give on-line <https://giving.pcactexas.org>.
7. 2025 財務奉獻報告 Offering Report (2025/2/14)

	一月奉獻總數 January Total Offering	一月支出總數 January Total Expense	2/7/25 奉獻 Offering	2/14/25 奉獻 Offering
經常 General	\$18,707	\$37,374	\$19,075	\$6,186
宣教 Mission	\$14,080	\$6,300	\$2,199	\$215
南亞 South Asia	\$26		\$26	
建堂 Building				
Church Planting				
慈惠 Benevolent	\$550		\$50	
午餐 Lunch	\$976	\$662	\$112	\$339
Uncategorizd Expense		\$38		
總計 Total	\$34,339	\$44,374	\$21,462	\$6,740

2025 至一月底經常費總收入 (2025 to the end of January general fund income total) : \$18707.48  
2025 至一月底經常費總支出 (2025 to the end of January general fund expense total) : \$37374.20

7. 聚會人數 Meeting Attendance  
上週小組 (Last week small groups) : 46  
上週日實體崇拜 (Last Sunday Worship In-person) :  
英文堂 (English) 32 ; 中文堂 (Chinese) 69 + 網上 8  
中文成人主日學 (Adult) 32  
英文成人主日學 (English Adult) + 青少年主日學 (Youth) =29  
兒童主日學 25 ; 兒童合唱團 ; 週日詩班練習 (Adult Choir) 13  
上週三禱告會 (Prayer Meeting): 8  
週二姊妹團契 (Sisters Group) : 9 ; 週二 (2/18) : 暫停  
長青團契 (Evergreen Group) :

### Pastor Search Committee Update 聘牧委員會更新:

Dear brothers and sisters, peace to you all in the Lord! In late October 2024, after discussions with the District Superintendent (“DS”) and church leaders, we began the process of forming a Pastor Search Committee (“PSC”) to find our next senior/lead pastor. After prayerfully seeking the Lord with families, sister Fiona Mah and brother Chu Tan, representing the young families of the English-speaking congregation and Chinese-speaking congregation respectively, joined three elders at the time (Allen Jeng, Charles Ho and Donny Xue) to form the PSC. On November 19th, the Governing Board (“GB”) officially approved the five-member PSC. The following Sunday, November 24th, Pastor Alan blessed and prayed for the team during the worship service, commissioning them for the pastor search work.

Following its formation, the PSC began developing a Pastor Profile and a Church Profile for the senior/lead pastor position according to the “Pastor Search Team Manual” provided by the district. This process included gathering input from the GB, considering the church's needs, demographics, current pastoral composition and insights from previous PEAK profile seminars and workshops. The District Superintendent (DS) also reviewed the draft profiles and provided valuable feedback, which was incorporated into the final versions. On December 9th, the GB unanimously approved both profiles, and the position was posted on several prominent pastoral job sites the following day. There are copies of the profiles posted in the lobby if you are interested in seeing them.

The committee received some resumes/applications. After reviewing the applications, one potential qualified applicant was identified. The team unanimously recommended him to the DS for a theology/qualification interview. The DS conducted two interviews with the applicant and provided a positive recommendation on January 14th. The PSC then sent a questionnaire to the applicant and conducted two online interviews with him. Six reference checks have been recently completed. The PSC team is writing a report together to be presented to the GB to decide if we would like to proceed with the applicant for the next round of interview and evaluation.

Thank you all for your faithful prayers and patience/trust of the PSC team. Please continue to pray for the search team, their families, our next pastor and the whole process. May God provide us with a humble, godly, faithful and loving pastor/leader for our church!

親愛的弟兄姊妹們，主內平安！2024年10月下旬，在區監督和教會領袖討論後，我們開始成立教會的聘牧委員會，尋找我們的下一任的主任/負責牧師。在與家人一起禱告，尋求主的心意之後，Fiona 姊妹(代表英語部的年輕家庭)和陳子然弟兄(代表中文部的年輕家庭)與當時的三位長老(鄭仙倫、赫治華和薛曉東)一起組成了聘牧委員會。11月19日，治理同工會正式批准了由五名成員組成的聘牧委員會。接下來的周日，11月24日，周牧師在周日崇拜時為聘牧團隊祝福並禱告，差遣他們開始尋找牧師的工作。

聘牧委員會根據區會提供的「牧師尋找團隊手冊」編寫了未來牧師概貌(招聘條件)和教會簡介。這個過程包括收集治理同工會意見，考慮教會的需求、會眾組成結構、目前的牧者狀況以及參考先前 PEAK(教會異向)研討會/工作坊的結果。區監督也幫助審閱了牧師招聘條件和教會簡介並提供了寶貴的反饋意見。12月9日，治理同工會一致批准了這兩個文件。第二天聘牧委員會在多個牧師招聘網站上刊登了聘牧廣告。如果您有興趣，可以參閱在教會大廳裡張貼的牧師招聘條件文件。

聘牧委員會收到了一些履歷/申請。審閱這些申請後，我們確認了一名潛在的合格申請人並一致推薦他到區監督那裏進行神學/資格面試。區監督對申請人進行了兩次面試，並於1月14日提供了推薦信。聘牧委員會隨後向申請人發送了一份問卷，並對其進行了兩次線上面試。也在最近完成了六個背景調查(reference check)。聘牧團隊正在共同撰寫報告以提交給治理同工會，來決定我們是否願意繼續與申請人進行下一輪面試和評估。

感謝大家的衷心禱告以及對聘牧團隊的忍耐和信任。請繼續為聘牧團隊、他們的家人、我們的下一位牧師以及整個的聘牧過程禱告。願神為我們的教會提供一位謙卑、敬虔、忠心、慈愛的牧師/領袖！